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PROTOKOLL VID ÅRSMÖTET 22/3 2020 FÖR GYMNASTIKFÖRBUNDET NORR 
 

Datum: 22 mars 2020 

Tid: 14.00-15.00 

Plats: Idrottens Hus, Umeå + videolänk 

 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet på grundval av det 

röstlängdsunderlag som förbundsstyrelsen har upprättat för Gymnastikförbundet Norr 

Gymnastikförbundets Norr´s ordförande Hanna Björk hälsar de närvarande välkomna och öppnar 

årsmötet. Deltagande finns på plats i Umeå och via videolänk på en samlingsplats i Luleå samt på olika 

platser i regionen. Hanna inleder mötet med att genomföra ett upprop och en fullmaktsgranskning. 

Närvarande: 6 föreningar med 12 antal röster och totalt 16 personer. 

 

2. Fastställande av föredragningslista för mötet 

Årsmötet fastställer föredragningslistan. 

 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande 

Årsmötet godkänner mötets behöriga utlysande. 

 

4. Val av ordförande för motet 

Hanna föreslår Lisa Lundin, ordförande Umeå Gymnastikförening. 

Årsmötet beslutar att välja Lisa Lundin till ordförande för årsmötet. 

 

5. Val av sekreterare för mötet 

Hanna föreslår David Backa till sekreterare för årsmötet.  

Årsmötet beslutar att välja David Backa till sekreterare för årsmötet. 

 

Hanna lämnar därefter över till Lisa som får fortsätta att leda årsmötet. 

 

6. Val av två protokolljusterare samt erforderligt antal rösträknare 

Förslag från församlingen: Josefine Ekman och Kirsi Kohlström 

 

Årsmötet beslutar att välja Josefine Ekman och Kirsi Kohlström till protokolljusterare tillika 

rösträknare. 

 

7. Behandling av Gymnastikförbundet Norrs verksamhetsberättelse och årsredovisning för tiden 1 

januari – 31 december 

a. Verksamhetsberättelse 

Hanna redogör för GF Norr´s verksamhet under året. Ett stort arbete som pågick under hela året 

var att synliggöra både styrelse och region, såväl regionalt som nationellt vilket präglade årets 

insatser. Till Gymnastikforum gjordes en regional satsning för att få så många deltagare som 

möjligt från region Norr och att samtidigt skapa en regional mötesplats parallellt med den 

nationella. Hela 40 deltagare samlades vilket är mer än en fördubbling av föregående års 

deltagande.  
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Den 14 november genomfördes Gymnastikens dag, en koordinerad fritidsaktivitet i samverkan 

med Västerbottens- och Norrbottens Idrottsförbund, gymnastikföreningar samt skolor på de 

olika orterna för att synliggöra gymnastiken i hela regionen.  

 

En annan insats som skapades var en digital julkalender som en del i att lyfta fram 

uppvisningsgymnastiken i regionen. Alla föreningar i regionen fick skicka in klipp som visades 

upp varje dag under december månad. 

 

Hanna lyfter även att styrelsen har lämnat in en motion till Svenska Gymnastikförbundet med 

bakgrund av de ekonomiska svårigheterna att bedriva elitsatsande gymnastik för föreningarna i 

regionen.  

 

Under senare delen av hösten gjordes en rekrytering av en vikarie för Josefine Ekman under 

hennes föräldraledighet. David Backa anställdes från och med årsskiftet men påbörjade sin 

inskolning på timmar under december månad tillsammans med Josefine. 

 

Hanna redogör att alla kommittéer arbetar på med utbildningar, tävlingar och daglig 

verksamhet runt om i hela regionen för att kunna erbjuda alla gymnaster så bra förutsättningar 

som möjligt, med de utmaningar och möjliheter som finns. 

 

Justeringar i verksamhetsberättelsen: 

Mötesordförande Lisa Lundin uppmärksammar en rättelse på sidan 13, under rubriken 

“Förändringar i kommittén”. Jessica Lundberg ska ersättas med Jessica Lundström. 

 

b. årsredovisning/årsbokslut  

Vice ordförande i Gymnastikförbundet Norr´s styrelse Kirsi Kohlström redogör den 

ekonomiska redovisningen tillsammans med David Backa. Bokslutet visar ett resultat på -4 253 

kronor, istället för ett budgeterat resultat på -83 209 kronor. Detta förklaras utifrån att det varit 

ett starkt utbildningsår med högre kursintäkter än budgeterat. De totala kostnaderna blev 

68 175 kronor högre än budgeterat. 

 

c. revisorers berättelse  

Gymnastikförbundet Norr´s revisor Ann-Christin Sundberg är inte närvarande. 

Mötesordförande Lisa Lundin läser upp revisionsberättelsen i Ann-Christins frånvaro. 

 

Justering i revisionsberättelsen: 

Lisa uppmärksammar att det står “Västerbottens gymnastikförbund” istället för 

“Gymnastikförbundet Norr” i revisionsberättelsen. Det noteras och rättelse kommer att ske. 

 

Årsmötet beslutar att lägga verksamhetsberättelsen och årsredovisningen till handlingarna. 

 

8. Fastställande av balansräkningen 

Årsmötet beslutar att i enlighet med revisorernas tillstyrkan, fastställa balansräkningen. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för Gymnastikförbundet Norrs styrelses förvaltning 

Årsmötet beslutar att i enlighet med revisorns tillstyrkan, bevilja regionstyrelsen i sin helhet 

ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2019. 
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10. Förslag till stadgeändring 

Inget förslag till stadgeändring 

 

11. Behandling av förslag (motioner), som getts in i den ordning som anges i 2 kap. 6 § 

Inga motioner har lämnats in. 

 

12. Gymnastikförbundet Norrs styrelses förslag (propositioner) 

Inga propositioner finns att behandla. 

 

13. Behandling av förslag till Gymnastikförbundet Norrs verksamhetsplan och budget för 

kommande verksamhetsår 

David presenterar huvuddragen i verksamhetsplanen, vilket i mångt och mycket liknar 2019 års 

verksamhetsplan. Kommunikation och digitalisering kommer fortsatt att vara ett fokusområde för att 

bygga vidare på de insatser som gjorts och för framtida utveckling och styrelsen kommer att fortsätta 

arbeta för ekonomisk likvärdighet i hela landet genom den motion som lämnats in till Förbundsmötet 

2020.  

 

Styrelsen har, tillsammans med kommittéerna i regionen, initierat ett långsiktigt arbete som benämns 

“Strategi: utveckla träning” och “Strategi: utveckla tävling” för att utveckla nuvarande former för 

träning och tävling.  

 

Verksamhetsinriktingen som löper över en tvåårsperiod med avslut 2020 samlar aktiviteter för kansli, 

styrelse och kommittéer under följande fokusområden: 

1. Träning i fokus 

2. Anpassade och utvecklade träningsmiljöer 

3. Utbildning för utvecklat ledarskap 

4. Långsiktig hållbar tävlings- och elitverksamet 

5. Förenklad och förbättrad administration 
 

David avslutar med att presentera budgetförslaget för 2020 som har ett beräknat underskott närmare 

160 000 kronor. 

 

Årsmötet beslutar att fastställa verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår. 

 

14. Val av ordförande i Gymnastikförbundet Norr, tillika ordf. i Gymnastikförbundet Norrs 

styrelse, för en tid av ett år 

Valberedningens förslag: Hanna Björk (omval). 

 

Årsmötet beslutar att välja Hanna Björk till ordförande för en tid av ett år. 

 

15. Val av halva antalet ledamöter för en tid av två år, samt vid behov fyllnadsval av ledamöter 

Valberedningens förslag:  

Marie Hedman Alainentalo (omval) 

Eva Larsson (omval) 

Helén Birberg Wollmén (nyval) 
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Valberedningens förslag för fyllnadsval för en tid av ett år: 

David Almqvist (fyllnadsval) 

 

Årsmötet beslutar att välja Marie Hedman Alainentalo, Eva Larsson och Helén Birberg Wollmén till 

ledamöter för en tid av två år, samt David Almqvist för en tid av ett år. 

 

16. Val av två suppleanter för en tid av ett år 

Valberedningens förslag: 

Björn Lindberg (omval) 

Pernilla Eriksson (nyval) 

 

Årsmötet beslutar att välja Björn Lindberg och Pernilla Eriksson till suppleanter för en tid av ett år.  

 

17. Val av en revisor och personlig suppleant med uppgift att granska verksamhet, räkenskaper och 

förvaltning inom Gymnastikförbundet Norr, för en tid av 1 år 

Valberedningens förslag: 

Revisor: Ann-Christin Sundberg (omval) 

Personlig suppleant: Birgitta Sigfridsson (omval) 

 

Årsmötet beslutar att välja Ann-Christin Sundberg till revisor och Birgitta Sigfridsson till personlig 

suppleant för en tid av ett år. 

 

18. Val av ordförande och två ledamöter samt en suppleant i valberedningen för en tid av ett år 

Förslag: 

Sammankallande: Reza Firouzfar 

Ledamöter: Annika Berggren och Agneta Andersson 

Suppleant: Ramya Kumar 

 

Årsmötet beslutar att välja Reza Firouzfar, Annika Berggren, Agneta Andersson och Ramya Kumar till 

valberedningen för en tid av ett år, med Reza Firouzfar som sammankallande. 

 

19. Val av valberedningssamordnare bland de närvarande röstberättigande ombuden för en tid av 

ett år 

Förslag: 

Lisa Lundin 

 

Årsmötet beslutar att välja Lisa Lundin till valberedningssamordnare för en tid av ett år. 

 

20. Val av ombud och erforderligt antal suppleanter till Gymnastikförbundets Förbundsmöte 

Styrelsen ber om att få utse ombud inom styrelsen och besluta om detta under året. 

  

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att på egen hand utse ombud. 

 

21. Val av ombud och erforderligt antal suppleanter till Västerbotten och/eller Norrbottens 

Idrottsförbunds och Sisu Idrottsutbildarnas årsmöte 

Styrelsen ber om att få utse ombud inom styrelsen och besluta om detta på det konstituerande mötet.  

Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att på egen hand utse ombud. 
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22. Styrelsen meddelar datum och ort för nästa årsmöte 

Datum: 20 mars 2021 

Ort: Bestäms senare 

 

23. Övriga frågor  

Inga övriga frågor 

 

24. Avslutande av mötet 

Lisa tackar för förtroendet som mötesordförande och avslutar mötet. Hanna tar över för att genomföra 

uppvaktningar av Årets förening och Årets ledare i Region Norr. 

 

Årets Förening: 

Lulegymnasterna har utsetts till Årets förening 2019 och kan via videolänk ta emot utmärkelsen av 

Marie efter att hon läst upp motiveringen i sin helhet.  

 

Årets ledare: 

Jenny Hörnström tilldelas utmärkelsen för Årets ledare 2019 och finns på plats i Umeå för att ta emot 

detta av Hanna som motiverar valet.  

 

 

 

 

 

 

 

 ……………………………………  …………………………………… 

David Backa    Lisa Lundin 

Sekreterare    Ordförande  

 

 

 

 

 

  

 ……………………………………  …………………………………… 

Josefin Ekman   Kirsi Kohlström 

Justerare    Justerare 

 


